
A.  Zapytania mieszkańców

1. Pan Wójt inż. Jan Wiczling przekazał dla Gm. ZOZ-u w ciągu 4-ch lat ponad 10 tysięcy 
złotych na zakup sprzętu medycznego to jest aparatu EKG oraz aparatu do badania moczu. 
Do dziś mieszkańcy naszej gminy korzystają nieodpłatnie z tego sprzętu i są bardzo 
zadowoleni .
Moje pytanie brzmi:  ile środków pieniężnych wydał Urząd Gminy na sprzęt medyczny, by 
z pożytkiem służył jej mieszkańcom przez 5 lat panowania Pani Wójt mgr Bożeny 
Mielewczyk ?

2. Pismo złożone 29 marca do Rady Gminy o dotację na torbę ratunkową dla Gm. ZOZ-u w 
Przywidzu – do dzisiaj brak odpowiedzi (12 luty 2008r. ).
Dlaczego ?

Proszę o odpowiedź na piśmie.

3. Na stronie internetowej Urzędu Gminy ukazał się komunikat w sprawie kontroli i dozoru 
wkładów kominowych oraz instalacji energetycznej.
 
Czy właściciel objął tym dozorem budynek dla ZOZ-u w/w czynności należą do właściciela 
budynku.

Proszę o odpowiedź na piśmie.

4. Kiedy nastąpi poprawa nawierzchni naszych ulic, zwłaszcza ulicy Władysława Łokietka, 
dziura na dziurze pożal się ...2 krotnie naprawiałem podwozie przez 10 lat, a to jest nie 
bagatela około 4 tysiące złotych. Podatki płacę jak należy i oczekuję budowy ulicy czyli 
jezdni z chodnikami.

Oczekuję odpowiedzi na piśmie.

5. Ile Urząd Gminy wydał środków finansowych w przeciągu 5-ciu lat na realizację zadań 
własnych z zakresu profilaktyki zdrowotnej dla swoich mieszkańców ( dotyczy rocznych 
sprawozdań przekazywanych do Starostwa Powiatowego rokrocznie do 15-tego lutego ).

Proszę o odpowiedź na piśmie.
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